
 

Schriftelijke vragen  

 

Onderwerp :  Vragen Jaarrekening 2020 

Aan  :  het college  

Datum  :  07 Mei 2021   

 
Geacht(e) college, portefeuillehouder, 
 

We stellen onderstaande vragen na het lezen van de PDF-versie van de   Jaarreke-                      
ning 2020.  De aangegeven pagina’s verwijzen dan ook naar de pagina’s in de PDF-versie 

Pag. 9 Wat zouden de weerstandsratio`s zijn als ze op de oude manier uitgerekend 
zouden zijn?  

Pag 18 er zijn meer kosten gemaakt voor juridisch advies.  
Het CDA heeft hier eerder vragen over gesteld , is hier al een antwoord op ?  
 
Pag 19  Er word gesteld dat investeringen achterblijven bij de prognose.  
Kunt U aangeven waarom deze achterblijven ?  
 
Pag 35 Samen met de provincie is een samenwerkingsagenda opgesteld voor de uitwerking van de 
Binnenduinrandzone. 
Kunt U aangeven hoe breed deze zone gaat worden en raken de agrarische activiteiten door de ont-
wikkeling van deze zone in de toekomst niet in gevaar ?  
 
Is er over de ontwikkeling van de camping en Hotel Corfwater door initiatiefnemers al contact 
geweest met omwonenden en Dorpsraad?  
 
Pag 37 De verliesvoorziening voor Makado en Lagedijk worden in totaal met € 1.625.000, = verhoogd 
Kunt U aangeven waardoor deze extra verliezen worden veroorzaakt en was dit niet eerder te voor-
zien? 
 
Pag 61 Er is meer groot onderhoud geweest aan verschillende sportaccomodaties. 
Is er voor dit onderhoud geen reservering gemaakt bij het accommodatiebeleid en zo ja waarom is 
dit niet uit deze reserve betaald ?  
 

Pag 61 Waarom staan niet basis taken milieu onder het domein Samenleving en 
gezondheid? En niet onder leefomgeving en duurzaamheid? 

 
Pag 119 Kunt U uitleggen waarom het parkeerfonds en risico vormt?   
 
Pag 159 We lezen dat de grondexploitatie voor oa ’t Zand Noord wordt afgesloten .  
Wanneer we deze locatie bezoeken zien we dat de bouw- en ontwikkelactiviteiten nog maar net 
gestart zijn . Kunt U uitleggen waarom de grondexploitatie nu al kan worden afgesloten ?  
 

 



Pag 183 Bij het tweede investeringsoverzicht wordt in de kop over 2019 gesproken dit moet 2020 zijn 
nemen wij aan ?  
 
Pag 199 In de laatste alinea wordt gesproken over het schoonmaakonderhoud in beide gemeente-
huizen . We hebben toch nog maar 1 gemeentehuis ?   
 
 
In afwachting van Uw antwoord ,  
 
Vriendelijke groeten ,  
 
Fractie CDA Schagen  
Sander Lensink  
 
 

 
 
 


